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ZÁPIS 

z jednání Školské rady GHB 

ze dne 2. 11. 2015, 14.30 hod. 

 

Přítomni: 
 
Bc. Ivana Mojžyšková předsedkyně Školské rady GHB 
PhDr. Zdeněk Dobrý člen Školské rady GHB 
Mgr. Kamil Kučera člen Školské rady GHB 
Irena Švecová místopředsedkyně Školské rady GHB 
PhDr. Luděk SEDLÁK člen Školské rady GHB 
PhDr. Hynek BOUCHAL, Ph.D. host, ředitel GHB 
 

Omluveni: 

 

Mgr. Radka POŘÍZOVÁ členka Školské rady GHB 
 

 

Pořadové číslo 

/ téma 
Projednávané body KDO KDY 

 

 Zahájení 

 

 

 Prezentace  

    Výroční  

    zprávy GHB 

 

 Problematika  

    inkluze 

 

 Nové hřiště 

 

 

 

 

 Badatelské  

    centrum 

 

 Závěr 

 

- úvodní slovo ředitele GHB, zahájení schůze pí 

Mojžyškovou, předsedkyní Školské rady GHB 

 

- členové Školské rady berou na vědomí Výroční zprávu 

GHB, která jim byla předložena a okomentována 

ředitelem GHB 

 

- aktuální problém v HB, posouzení situace v této 

oblasti na GHB 

 

- prezentace projektové dokumentace, snížení objemu 

přidělených prostředků, zachování potřebného počtu 

parkovacích míst, možnost spoluúčasti MÚ HB na 

akci 

 

- prohlídka v kraji Vysočina unikátního odborného 

vzdělávacího centra 

 

- pozvání všech zúčastněných na Den otevřených dveří 

GHB, 

ukončení jednání 

 

HB, IM 

 

 

HB, 

členové 

ŠR 

 

všichni 

přítomní 

 

HB, IM 

 

 

 

 

všichni 

přítomní 

 

HB, IM 

 

 

 

 

2. 11. 

2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. 11. 

2015 

 

18. 11. 

2015 

 

 

 

V Havlíčkově Brodě dne 2. 11. 2015 

 

 

Zapsal: PhDr. Luděk Sedlák 


